

Textbausteine für | Captions for mcbw 2023 6. – 14. Mai 2023

Deutsch: (for English see below)

1. Save The Date (Ankündigung der mcbw / vor Veröffentlichung des Online-Programms am 16.3.2023)

Save the Date! Die munich creative business week – mcbw wirft ihre Schatten voraus: vom 6. bis 14. Mai 2023 stehen in München alle Zeichen auf Design! Neun inspirationsvolle Tage lang sind #DesignLovers und Professionals eingeladen, einzutauchen in ein hochkarätiges und vielfältiges Programm zum Jahresthema “Why disruption unleashes creativity”, bei spannenden Events wie Design-Talks und Konferenzen mitzureden und sich in Designausstellungen und interaktiven Acts auszutauschen.

Das ganze Programm findet Ihr ab Mitte März auf www.mcbw.de.
Jetzt vormerken und unbedingt dabei sein!

Deutschlands größter Designevent findet vom 6. bis 14. Mai 2023 digital, hybrid und ganz und gar analog im ganzen Münchner Stadtraum statt!

Die mcbw ist eine Veranstaltung von bayern design (@bayerndesignconnects), gefördert vom StMWi.

Links:

https://www.instagram.com/munich_creative_business_week/
<https://www.linkedin.com/showcase/munich-creative-business-week>
<https://www.facebook.com/MunichCreativeBusinessWeek>

Suggested Hashtags:

#munichcreativebusinessweek #designconnects #designweek #designtalks
#designevent #createbusiness #innovation #inspiration #networking
#disruption_meets_creativity #mcbw #bayerndesign #creativity #designwalks
#placetobe #münchen #munich #talk_connect #designwalk #publicspace

2. Why disruption unleashes creativity (Ankündigung der mcbw / gerne nach Veröffentlichung des Online-Programms am 16.3.2023)

Wie kann es uns bloß gelingen, den großen Veränderungen unserer Zeit mit Neugier und Kreativität zu begegnen? Wie können wir den Wandel ohne Angst gestalten und Umbrüche neu interpretieren?

Antworten darauf und auf viele andere Fragestellungen findet Ihr vom 6. bis 14. Mai 2023 auf der munich creative business week – der mcbw – Deutschlands größtem Designevent unter dem diesjährigen Motto „Why disruption unleashes creativity“ in München.

Zum Beispiel beim Format talk&connect am 8. Mai 2023 mit der Nachhaltigkeitsprovokateurin Leyla Acaroglu @leylaacaroglu, dem Next Gen Designer und Plattformgründer Sep Verboom @livable_world, dem Digital Invention Designer und @udkberlin Professor Sascha Friesike @friesike und weiteren Highlightspeakern im @munich_urban_colab, der Innovationsplattform der @unternehmertum_munich.

Lasst Euch außerdem begeistern von einem dichten Programm an weiterführenden Events aus dem Bereich Design, trifft die angesagtesten Veranstaltungspartnerpartner*innen und erlebt unser interaktives Programm mit dem #designwalk und der Installation im #publicspace.

Das gesamte Programm und alle weiteren Infos findet Ihr unter www.mcbw.de

Deutschlands größter Designevent findet vom 6. bis 14. Mai 2023 digital, hybrid und ganz und gar analog im ganzen Münchner Stadtraum statt!

Die mcbw ist eine Veranstaltung von bayern design (@bayerndesignconnects), gefördert vom StMWi.

Englisch:

1. Save The Date (Announcement of mcbw / before the publication of the online program on 16 March 2023)

Save the Date! The munich creative business week - mcbw is on the horizon: From 6 – 14 May 2023, all signs will be on design! For nine inspiring days around Munich, design lovers and professionals are invited to immerse themselves in a top-class and diverse program on the annual theme "Why disruption unleashes creativity", to participate in exciting events such as design talks and conferences, and to exchange ideas in design exhibitions and interactive activities.

You will find the entire program available from mid-March on www.mcbw.de
Mark it at your calendar and be sure to be there!

Germany's largest design event will take place from 6 to 14 May 2023, digitally, hybrid and entirely analog throughout Munich's urban space!

The mcbw is an event by @bayerndesign (@bayerndesignconnects) sponsored by the StMWi.

.....

Links:

https://www.instagram.com/munich_creative_business_week/
<https://www.linkedin.com/showcase/munich-creative-business-week>
<https://www.facebook.com/MunichCreativeBusinessWeek>

Suggested Hashtags:

**#munichcreativebusinessweek #designconnects #designweek #designtalks
#designevent #createbusiness #innovation #inspiration #networking
#disruption_meets_creativity #mcbw #bayerndesign #creativity #designwalks
#placetobe #münchen #munich #talk_connect #designwalk #publicspace**

.....

2. Why disruption unleashes creativity (Announcement of mcbw / after the publication of the online program on 16 March 2023)

How can we possibly succeed in facing the great changes of our time with curiosity and creativity? How can we shape change without fear and reinterpret disruptions?

Answers to these and many other questions can be found from May 6 to 14, 2023 at the munich creative business week - the mcbw - Germany's largest design event with this year's motto "Why disruption unleashes creativity" in Munich.

For example, at the talk&connect format on 8 May 2023 with sustainability provocateur Leyla Acaroglu @leylaacaroglu, next gen designer and platform founder Sep Verboom @livable_world, digital invention designer and @udkberlin professor Sascha Friesike @friesike and other highlight speakers at @munich_urban_colab, the innovation platform of @unternehmertum_munich.

You will also be inspired by a dense program of design-related events, meet the most exciting partners from the design industry and experience our interactive program with the #designwalk and the installation in the #publicspace.

Check www.mcbw.de/en for the detailed program and all further!

Germany's largest design event will take place from 6 to 14 May 2023, digitally, hybrid and entirely analog throughout Munich's urban space!

The mcbw is an event by @bayerndesign (@bayerndesignconnects) sponsored by the StMWi.